
ÚSTECKÝ KRAJSKÝ VOLEJBALOVÝ SVAZ 
Jateční 3436/47a, Ústí nad Labem 400 01 

IČ 02909375 

Mobil: 774 030 666, e-mail: radhor@post.cz 
 

ZÁPIS 

 
12. zasedání výboru Ústeckého KVS 

pátek 09. června 2023 od 17:00 hodin  
sportovní areál VK Jirkov, Mlýnská ulice 

 
Program: 
 

1. Zahájení a přivítání členů výboru 

Úvodní slovo pronesl předseda ÚKVS pan Mgr. Miroslav Přikryl, přivítal 

přítomné členy výboru a předsedkyni KaRK ÚKVS paní Janu Kučerovou. 

Zasedání se účastnilo 6 ze 7 členů výboru, tj. 85,71 %. Výbor byl 

usnášeníschopný. 

2. Schválení programu 

Pan Mgr. Miroslav Přikryl vyzval členy výboru, aby k programu, se kterým byli 

seznámeni s předstihem, vznesli připomínky, návrhy na doplnění. Žádný 

z členů výboru nevznesl připomínku ani návrh na doplnění. Řídící zasedání 

vyzval členy výboru, aby hlasováním schválili program jednání. Výsledek 

hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Program 12. zasedání výboru ÚKVS byl 

schválen. 

V tomto bodu provedl předseda ÚKVS kontrolu posledního zápisu z jednání 

výboru a 3. VH ÚKVS. Ze zápisů plynoucí úkoly byly splněny. Na žádost Aleše 

Dvořáka byly vypracovány účetní sjetiny nákladů, zaúčtovaných do položek 10 

a 11 rozpočtu roku 2022. Následně bylo celé účetnictví roku 2022 

podstoupeno ke kontrole KaRK ÚKVS. Přítomná předsedkyně KaRK ÚKVS paní 

Jana Kučerová k tomu doplnila, že při kontrole účetnictví nebyly shledány 

žádné rozpory mezi příjmy a výdaji a v čerpání jednotlivých položek rozpočtu. 

Výše výdajů odpovídá navýšení rozpočtu ze strany ČVS a fondu Ústeckého 

kraje. Drobné formální nedostatky některých dokumentů byly na místě 

opraveny nebo doplněny. Výbor vzal zprávu KaRK ÚKVS na vědomí. Výbor 

následně pověřil sekretáře ÚKVS, aby uvedené sjetiny zaslal členům výboru 

a Aleši Dvořákovi. 
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3. Informace z ČVS po 3. valné hromadě 

Mgr. Miroslav Přikryl konstatoval, že za ÚKVS se 3. VH ČVS zúčastnil Jiří Maier, 

Jiří Rubinstein, Mgr. Josef Herclík, za extraligu Mgr. Miroslav Přikryl, omluveni 

byli Smrčina Luboš a Mgr. Roman Marschner 

V pátek 12.5.2023 se konala porada předsedů KVS, kde kontroverzní bylo 

projednávání problematiky kolem projektů mládeže. V letošním roce bylo pro 

ÚKVS schváleno 140 tis. Kč. Peníze z projektů mládeže jsou určeny na KCM, 

Naděje a Benjamínky. Oproti loňsku došlo k navýšení o 50 tis. Kč. 

Dále byly projednávány změny některých směrnic ČVS, z nichž nejzásadnější 

byl návrh na prodloužení hostování. 

Výbor vzal zprávu na vědomí. 

4. Soutěže ÚKVS 2023/2024 

V tomto bodu programu vystoupil předseda STK ÚKVS pan Zdeněk Hlinovský. 

Na úvod připomněl, že soutěžní ročník 22/23 ještě není uzavřen – US-Z-2 se 

dohrává 17.6.2023. 

K projednání na dalším zasedání výboru dává návrh objednávat medaile 

v počtu 12+2. 

Lubošem Pajerem byl vypracován informativní materiál k přihláškám do 

krajských soutěží. Výbor pověřuje sekretáře ÚKVS, aby tento dokument co 

nejdříve rozeslal zástupcům všech klubů v kraji. Termín přihlášek do 

krajských soutěží zůstává 25.6.2023. 

Dále členy výboru seznámil s navrhovanou změnou v kategorii mladších žáků 

– návrh hrát trojkový volejbal na hřiště 6x6m. Návrh bude aplikován po 

projednání s trenéry klubů SKV Ústí n. L. a VK Jirkov. 

Po letošní kladné zkušenosti bude zachován formát soutěže v trojkovém 

volejbalu dívek U14. 

Tabulka navrhovaných odměn pro mládežnická družstva byla předsedovi a 

sekretáři ÚKVS již zaslána. Mgr. Miroslav Přikryl doplnil, že finanční prostředky 

plynou z Talentu a Organizace. Kluby budou moci čerpat na dopravu, materiál, 

nájmy sportovišť. Stejně jako v minulých letech platí, že účetní doklady musí 

být vystavené přímo na ÚKVS. Výbor ÚKVS pověřuje sekretáře, aby tuto 

informaci rozeslal na mládežnické kluby v kraji. 

Dále Zdeněk Hlinovský vystoupil s informacemi o společných soutěžích 

chlapců Ústeckého, Karlovarského a Plzeňského kraje a navrhuje, aby každé 

družstvo zaplatilo vklad do soutěže ve svém kraji, a navíc pořádajícímu kraji 

zaplatilo příspěvek na nákup pohárů, medailí a diplomů do společné soutěže. 

Mgr. Miroslav Přikryl následně vyzval, aby o tomto návrhu členové výboru 

hlasovali. Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželo se 0. 



 

5. Soutěže v beachvolejbalu 

S krátkou zprávou vystoupil pan Jiří Maier. Informoval o začátku letní sezóny 

– U16 a U20 budou mít první turnaj o nadcházejícím víkendu (přihlášeny i 

mimoústecké dvojice). Termíny dalších krajských turnajů na VISu. 

Ve stručnosti zhodnotil práci KCM beachvolejbalistek. 2 páry se již zúčastnili 

dvou turnajů pražského okruhu, bohužel zatím neprošly kvalifikací do hlavní 

soutěže. Pro informaci startovné pražské ligy činí 1000 Kč/hráč + 500 

Kč/hráč/turnaj. 

6. Zpráva komise rozhodčích (příprava školení rozhodčích, cestovní náhrady, 

návrh na zvýšení odměn za výkon) 

Se zprávou vystoupil předseda KR ÚKVS Mgr. Roman Marschner. V letošním 

roce se zúčastnilo soutěží pořádaných ČVS a ÚKVS celkem 31 rozhodčích, z 

toho je 13 na republikových listinách. 6 krajských rozhodčích pomohlo 

odpískat republikové soutěže (vzhledem k nedostatku rozhodčích na 

listinách ČVS). Od příští sezóny další 2 rozhodčí (Petra Srbová a Matěj Stehlík) 

budou přidáni na republikové listiny, takže jich budeme mít celkem 15 na 

republikových listinách. 

Delegace na letošní sezónu byli téměř všechny pokryty. Nebyli rozhodčí na 

třech utkáních (na 1 utkání nebyli rozhodčí k dispozici – půjčili jsme republice 

a jedno dvojutkání KP II – chyba rozhodčího – nedostavil se bez řádné 

omluvy). Situace je tedy lepší než v minulých letech, ale přesto je zapotřebí 

ještě rozhodcovský sbor posílit. 

Proto KR ÚKVS uspořádá školení rozhodčích II. a III. třídy ve dnech 15. – 16. 

září 2023 v Ústí nad Labem (teorie) a praxe proběhne v září nebo říjnu 2023 

(podle soutěží ÚKVS). Tímto KR ÚKVS žádá STK o sdělení vhodného termínu 

pro absolvování rozhodcovské praxe při turnaji U16Z nebo U16M. Během 

června 2023 bude leták ke školení rozhodčích rozeslán klubům. Účastnický 

poplatek zůstává nezměněn, tedy 300 Kč. 

 

Mgr. Roman Marschner poté vystoupil s návrhem KR ÚKVS o navýšení 

odměn za výkon rozhodčích, který detailně okomentoval. Návrh o navýšení 

odměn za výkon rozhodčích je přílohou tohoto zápisu. 

KR ÚKVS dále navrhuje sjednotit náhradu cestovních výloh podle ČVS, tzn. na 

5,20 Kč/km a dále navýšit paušální cestovné v místě bydliště z 40 Kč na 48 Kč. 

Na závěr KR ÚKVS navrhuje zvýšit stravné podle vyhlášky a ČVS na 129 Kč. 

Změny v případě schválení by byli platné od 1.7.2023. 

Poté se ujal slova Mgr. Miroslav Přikryl, který vyzval členy výboru, aby o 

celém balíčku návrhů KR ÚKVS hlasovali. Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 

se zdrželo. Výbor ÚKVS schválil navýšení odměn za výkon rozhodčích (viz 



příloha), navýšení cestovních náhrad na 5,20 Kč/km, v místě bydliště na 48 

Kč a navýšení stravného na 129 Kč. 

Na závěr tohoto bodu výbor ÚKVS pověřil sekretáře rozeslat leták s termíny 

školení rozhodčích na kluby v kraji a Mgr. Romana Marschnera vypracovat 

a členům výboru ÚKVS zaslat přehled vývoje počtu rozhodčích v Ústeckém 

kraji. 

7. Školení trenérů III. třídy – hodnocení 

Pan Mgr. Josef Herclík zaslal zprávu ze školení trenérů III. třídy všem členům 

výboru mailem. Zprávu za nepřítomného Mgr. Josefa Herclíka ve stručnosti 

okomentoval sekretář ÚKVS. Zpráva je přílohou tohoto zápisu. 

Na základě zprávy Mgr. Josefa Herclíka výbor ÚKVS pověřil předsedu ÚKVS, 

aby ověřil, zda je Mgr. Roman Marschner na listině školitelů ČVS a ověřil 

vyplácení odměn za školení při školení rozhodčích a trenérů III. třídy. 

8. Krajské reprezentace – příprava, účast na Memoriálech 

Zhodnocení dosavadního působení krajských výběrů provedl Mgr. Radek 

Horský.  

Chlapecké KCM se připravovalo v úsporném režimu. Na srazech se sešlo 3x 

v rámci klubových tréninků. Absolvovalo již i turnaj Memoriál Richarda 

Myslíka. Výsledné 10. místo je jistě zklamáním s ohledem na klubové výsledky 

SKV Ústí n. L. a VK Jirkov.  

Dívčí KCM je v závěrečné fázi přípravy na Memoriál M. Kafky, který se 

uskuteční 16.–18.6.2023 v Plzni. Pod vedením Jana Mouchy absolvoval krajský 

výběr dívek zatím nejobjemnější přípravu v historii. Vzhledem k vysokým 

nákladům přistoupilo vedení ÚKVS k nutné spoluúčasti hráček na jednotlivých 

přípravných kempech.  

Mgr. Radek Horský dále vyzdvihl práci trenérky krajského výběru 

beachvolejbalistek Ing. Daniely Míkové a doplnil informaci podanou panem 

Jiřím Maierem. 

Mgr. Miroslav Přikryl upozornil, že náklady na účast týmu na Memoriálu se 

vyšplhaly na 50 tis. Kč!!! 

9. Různé 

V tomto bodu již nikdo z přítomných členů výboru nevystoupil. 

10. Usnesení z jednání výboru 

Mgr. Radek Horský seznámil členy výboru ÚKVS s návrhem usnesení 

z dnešního zasedání. Poté Mgr. Miroslav Přikryl vyzval členy výboru, aby o 

tomto návrhu hlasovali. Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. 

Usnesení z 12. zasedání výboru ÚKVS bylo schváleno. 

 

 

 



11. Závěr 

Na závěr poděkoval předseda ÚKVS Mgr. Miroslav Přikryl členům výboru za 

účast a vznesené náměty, připomínky a 12. zasedání výboru ÚKVS ukončil 

v 18:45 hodin 

 
Mgr. Miroslav Přikryl – předseda ÚKVS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 1 
 
 
Návrh na zvýšení odměn pro rozhodčí ÚKVS 

Soutěž Návrh Stávající stav Liga 

KP I. třída 500 400 850/1150 (2-M) 

KP II. třída 400 300 750/1050 (2-Z) 

US22,20 400 (270 hraje-li se 
na 2 vítězné sety) 

300 (200 hraje-li se 
na 2 vítězné sety)
  

650 (1-U22M) 
600 (1-U22Z) 
600 (1,2-U20Z) 

US18 350 250 520 (1,2-U18Z) 

US16 180 140 250 1. kolo MČR 
370 2. kolo MČR 

 
U 2-M a 2-Z je druhá částka, pokud řídí pouze jeden rozhodčí (což u nás v kraji řídí pouze 
jeden rozhodčí). 
 
Paušální jízdné v místě bydliště navrhuji zvýšit ze 40 Kč na 48 Kč. 
Cestovné – navrhuji sjednotit s ČVS, tzn. 5,20Kč/km. 
Stravné podle vyhlášky 5–12 hodin je nyní 129 Kč. 
 
Rozdíl za výkon pro klub v porovnání s letošní sezónou pro klub. 
KP I tř. 10 domácích zápasů / + 1 000,- Kč za sezónu 
KP II. tř. 12 domácích zápasů / + 1 200,- Kč za sezónu 
US22,20 
 US-U20M 15 zápasů / + 1 050,- Kč za sezónu 
 US-U20Z 14 zápasů / + 1 400,- Kč za sezónu 
US18 10 zápasů / + 1 000,- Kč za sezónu 
US16 
 KV-U16M + 400,- Kč za turnaj 
  US-U16Z + 240–400,- Kč za turnaj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 2 
 
Školení trenérů 3.třídy Ústeckého kraje: 
 
1. část – 31.3.23 – 2.4.23 v Děčíně a 2. část – 5.5.23 – 7.5.23 v Ústí n/L 
Přihlášeno celkem 24 trenérů, 2 se nezúčastnili. 
 
Dokončilo:    
19 včetně závěrečných výstupů 
2 vše mimo výstupů – bude dokončeno do konce června – A.+ P. Pappová – Litvínov – 
domluveno 
1 neodevzdala roční plán + chybí výstup – předpokládám, že pošle roční plán a přidá se 
k Litvínovským v Litvínově – Eva Grečová Jirkov 
 
Na školení byly školitelé ČVS – tyto platí svaz do výšky 10-ti hodin) :    
1) Michaela Pachmanová – Biomechanika 8 hod   
2) Karoly Alfoldi – Volejbal v jednotlivých věkových kategoriích 10 hod 
3) Josef Herclík – Volejbal v jednotlivých věkových kategoriích 10 hod 
4) Roman Marschner – pravidla 2 hod 
Ze zdravotních důvodů nedorazil další školitel František Pluhař 
Zbylé hodiny dobrali Károly Alföldi a Josef Herclík 
 
Obě části školení proběhly ve velmi dobré atmosféře a můžu konstatovat, že přístup 
trenérů byl velmi dobrý. Závěrečná diskuse nad problémy a nejasnostmi společná pro 
trenéry a ústecké školitele (Károly Alföldi a Josef Herclík) byla velmi zajímavá a myslím 
si, že podobná diskuse by byla výborná i pro další trenéry zejména dívčích složek.  
Jediným problémem bylo najít v daných termínech místo školení.  
 
Závěrem bych chtěl říct, že pokud se atmosféra ze školení přenese i do vztahů mezi kluby 
máme šanci vrátit náš oblastní volejbal, kam patří. Výsledky U-14 a U-16 to potvrdily. 
 
V Děčíně 9.6.2023      Magistr Josef Herclík 
           Garant školení 
 
PS: Pro zajímavost počet trenérů z jednotlivých klubů (počítám i ty 3 co dodělávají) : 
Volejbal UL – 4, VK Litvínov – 6, Duchcov -1, Čížkovice – 3, VK Teplice – 2, Děčín – 1, 
Chomutov – 1, Štětí – 1, Jirkov - 3. 
 
 
 
 
 
 
 
 


